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Z Á P I S N I C A 

 

 

napísaná z  XXIX.  r i a d n e h o zasadania Mestského zastupiteľstva v Šuranoch konaného 

dňa  25. j a n u á r a  2018  o 13. 00 hodine vo veľkej zasadačke Mestského úradu Šurany. 

 

 

P R Í T O M N Í 

 

 

sú podpísaní na prezenčnej  listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa k nej. 

 

 

R O K O V A N I E 

 

 

     1. Otvorenie. 

 

         Rokovanie XXIX. riadneho zasadania Mestského zastupiteľstva v Šuranoch otvoril  

a viedol primátor mesta Šurany Ing. Marek Oremus, ktorý privítal poslancov Mestského 

zastupiteľstva v Šuranoch /ďalej len MsZ/ a ostatných prítomných na zasadaní MsZ. 

         Konštatoval, že podľa prezenčnej listiny je prítomných všetkých 15 poslancov MsZ.  

 

         Primátor mesta predložil na schválenie program MsZ. 

 

         Ing. František  T a m a š o v i č  - predložil doplňujúci návrh: ako bod č. 10 programu 

prerokovať Návrh na schválenie postupu pri prevode nehnuteľností – stavieb a pozemkov 

na ul. Partizánska č. 57 a 59, SNP č. 30, 46, 48, Námestie hrdinov č. 8 a 9 v Šuranoch. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta dal hlasovať o predloženom doplňujúcom 

návrhu. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ predložený doplňujúci návrh  s c h v á l i l o . 

         

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta dal hlasovať o predloženom programe spolu 

s doplňujúcim návrhom. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ predložený program Mestského zastupiteľstva 

v Šuranoch  s c h v á l i l o spolu s doplňujúcim návrhom. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - spýtal sa overovateľov zápisnice z XXVIII. riadneho zasadania 

Mestského zastupiteľstva v Šuranoch konaného dňa 07.12.2017, či zápisnica bola overená a 

podpísaná. 

 

         Ing. Marcel  B a l á ž - zápisnica bola overená a podpísaná bez pripomienok. 
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         Jozef   K l u č k a - zápisnica bola overená a podpísaná bez pripomienok. 

 

 

     2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice. 

 

         Za overovateľov zápisnice predsedajúci určil: 
       

         Pavla  C v i k a   

         a Ing. Róberta  P o l á k a  -  poslancov Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

         Za zapisovateľa určil PhDr. Máriu  H u s l i c o v ú, vedúcu oddelenia pre veci 

organizačné a správne Mestského úradu Šurany. 

 

 

     3. Voľba návrhovej komisie.    
 

         Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol: 

 

         Ing. Františka  H a t i n u, 

         Ing. Mgr. Alžbetu  D a n i e l o v ú  a 

         Pavla  B a r t o v i č a   -  poslancov Mestského zastupiteľstva Šurany.          

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ zloženie návrhovej komisie   s c h v á l i l o  v zmysle 

predloženého návrhu. 

 

 

     4. Voľba pracovného predsedníctva. 
 

         Do pracovného predsedníctva predsedajúci navrhol: 

 

         Ing. Františka  T a m a š o v i č a, 

         Ing. Janette  G á l i s o v ú 

         a  Karola  N é m e t h a - poslancov Mestského zastupiteľstva Šurany.          

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ zloženie pracovného predsedníctva  s c h v á l i l o   

v zmysle predloženého návrhu. 

 

 

     5. Interpelácia. 

 

         V interpelácii nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

 

     6. Kontrola plnenia uznesenia z XXVIII. riadneho zasadania Mestského zastupiteľstva  

         v Šuranoch konaného dňa 07. decembra 2017.   

 

         Predkladá:  Ing. Eva   A u g u s t í n o v á, prednostka Mestského úradu Šurany. 
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         Správa je pripojená k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ju obdržali 

písomne. 

 

         Ing. Eva  A u g u s t í n o v á - správa bola vypracovaná písomne. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 

          

         V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany.  

 

           Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                    

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/  návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu  I.     

 

 

     7. Správa o činnosti orgánov Mestského zastupiteľstva Šurany za II. polrok 2017. 

 

         Predkladá:  Ing. Eva   A u g u s t í n o v á, prednostka Mestského úradu Šurany. 

 

         Správa je pripojená k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ju obdržali 

písomne. 

 

         Ing. Eva A u g u s t í n o v á  -  správa bola vypracovaná písomne na základe podkladov 

komisií MsZ, 

- s výsledkami práce komisií sa stretáva MsZ pri každom svojom rokovaní v podobe 

uznesení. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 

 

         Ing. František  H a t i n a - všetci poslanci by sa mali zúčastňovať na zasadaní komisií, 

výborov,  

- je nízka účasť poslancov na zasadaniach komisií, výborov, 

- podľa neho treba cítiť povinnosť voči občanom.          
 

           Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                        

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný:1 /  návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu  II.     

 

 

     8. Správa o stave na úseku životného prostredia k 31.12.2017. 

 

         Predkladá: Ing. Pavol  T ó t h, vedúci oddelenia životného prostredia, 

  výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku 

                        Mestského úradu Šurany. 
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         Správa je pripojená k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ju obdržali 

písomne. K zápisnici je pripojené stanovisko komisie výstavby, životného prostredia 

a podnikateľskej činnosti Mestského zastupiteľstva v Šuranoch. 

 

         Ing. Pavol  T ó t h - predložil správu, 

- prečítal stanovisko komisie výstavby, životného prostredia a podnikateľskej činnosti MsZ 

      Šurany.  

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - na základe údajov uvedených v správe chcel vedieť kto 

kontroluje náhradnú výsadbu stromov, či je niekto poverený, 

- keď bolo podľa správy 27 stromov vyrúbaných, tak chce ísť pozrieť náhradnú výsadbu. 

 

         Ing. Pavol  T ó t h - súhlasil s návrhom Mgr. Klimenta, náhradná výsadba sa môže ísť 

skontrolovať. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t  - podľa jeho názoru, keby sa v meste zmapovali všetky stromy, 

tak ich je vzácnych viac.   

           

         Ing. Marek  O r e m u s - informoval prítomných o pláne otvorenia parku pri obchodnej 

akadémii, o tejto možnosti už rokoval s predsedom NSK. 

 

         MUDr. Ivica  Š u r á n i o v á - poukázala na poškodené zábradlie na brehoch rieky Nitry, 

ako následok čistiacich prác koryta rieky, 

- na základe údajov uvedených v správe sa spýtala, či sa iba tak málo separuje. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - dopad separovania bude ďalší problém v budúcnosti, príde 

k zvýšeniu cien separácie a mesto nebude môcť dotovať skladovanie odpadov, všetko bude                 

na občanoch,  

- v budúcich rokoch príde k tomu, že sa bude schvaľovať poplatok nie 18 eur ale 38 až 48 

eur na osobu, 

- štatistika ukazuje ako sa staviame k separácii odpadu. 

 

         Imrich  V á r a d y - v decembri poslanci rokovali o cenách za komunálny odpad, 

- čo sa týka separovania voľakedy to fungovalo, hlavne na školách, osveta a teraz nič, 

- poznamenal, že to nie je mysliteľné, aby mesto išlo o 50 % dolu so separovaným zberom,  

- tetra paky boli voľakedy prioritou, takisto sklo a teraz je tým zasypaný celý MsPS, niečo sa 

s tým musí robiť, 

- nakoniec požiadal pána Gromu, riaditeľa MsPS, aby sa zamestnanci podniku postarali 

o elektroniku, ktorá je porozhadzovaná po areáli.  

 

         Mgr. Dušan  R a m p a š e k - na komisii životného prostredia bol návrh, aby primátor 

na ZMOS-e s ostatnými starostami predniesli požiadavku, nech štát tlačí na výrobcov 

malinoviek, nech oni znášajú viac, lebo to je vraj obrovské lobby. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - tento štát nechce, aby sa separovali tetra paky, s firmou Kuruc 

Company nepodpísal zmluvu, aby ich mohol vykupovať, 
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- voľakedy pán Kuruc prišiel zobral tetra paky , zaplatil škole ale dnes to nefunguje, 

- podľa jeho názoru, ak by sa dal 1 cent za zálohovanie plastovej fľaše, tak všetko je určite 

vyzbierané. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - na rokovaní ZMOS-u padla pripomienka od starostov, že 

legislatíva o odpadoch nie je dobre postavená, neochraňuje starostov ale zahraničné firmy 

a lobistické spoločnosti, 

- minister životného prostredia sľúbil, že bude rokovať o zmenách tak, aby boli chránení 

starostovia, 

- takisto rokoval aj s pánom Kurucom, možnú spoluprácu zase hatí legislatíva. 

 

         Ing. František  H a t i n a - k budúcim zvýšeným poplatkom za komunálny odpad dodal, 

že tí, ktorí riadne platia teraz, budú aj potom a tí, ktorí neplatia, tak nebudú ani potom, preto sa 

spýtal, kde mesto zoberie peniaze na zaplatenie dlhov. 

 

         Ing. Róbert  P o l á k - v správe v časti doprava mu chýba poznámka o ceste                                    

na Hviezdoslavovej ulici, aj keď nie je v správe mesta požiadal, aby mesto vstúpilo do 

rokovania na osadenie označenia školy, prechodov pre chodcov. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - mesto sa s tým už zaoberalo ale cestu spravuje regionálna 

správa ciest, 

- v pondelok je zasadnutie NSK, budú sa kreovať nové komisie, kde bude možné túto 

požiadavku prerokovať, 

- mesto nemôže investovať do cudzieho majetku, možná je iba cesta rokovania. 

 

         Mgr. Dušan  R a m p a š e k  - spýtal sa, či osadenie značky je tiež investícia do cudzieho. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - odpovedal, že áno. 

 

         Imrich  V á r a d y - takisto treba riešiť aj cestu na Bernolákovej ulici pred školou, kde 

je to nebezpečné, hlavne ráno, keď rodičia vozia deti do školy a je tam zaparkovaných veľa áut.  

 

         Ing. Andrea  H e c l o v á - upozornila, že to nie je cesta v správe mesta. 

 

         Ing. Róbert  P o l á k - takisto tam treba riešiť prechod pre chodcov, ktorý má ísť 

k zastávke a vedie vedľa do blata. 

 

         Mgr. Dušan  R a m p a š e k - čo sa týka bezpečnosti tak pred dvomi rokmi sa riešili 

služby dobrovoľníkov pred školami aj sa to začalo, ale nejako to aj odišlo. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - vrátil sa k správe,  

- k časti doprava uviedol, že boli doriešené parkovacie miesta a v súčasnosti je voľných 150 

miest na sídlisku MDŽ, takisto čo sa týka výnosov za parkovanie, za všetko hovoria čísla, 

uvedené v správe, 

- stromy na ul. Bernolákova - na výrub topoľov je vydané rozhodnutie, ktoré bolo ťažko 

získať, už tri firmy odstúpili od výrubu, pretože to drevo nie je pre nich zaujímavé, 

- úprava koryta rieky Nitra bude pokračovať, opravy poškodených chodníkov, oplotenia budú 

vykonané po skončení prác. 
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         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                    

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0 / návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu III.     

 

 

     9. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Šurany za rok 2017. 

 

      Predkladá: Ing. Jana  H u č k o v á, hlavná kontrolórka mesta Šurany. 

                                                     

         Správa je pripojená k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ju obdržali 

písomne.  

 

         Ing. Jana  H u č k o v á - predložila správu, 

- súhrnná správa vyplýva zo zákona o obecnom zriadení, 

- je to súhrn výsledkov kontrol, stav je taký aký opísala, 

- nápravné opatrenia boli realizované aj keď nedostala písomné vyjadrenia, 

- v správe sú popísané výsledky kontrol, 

- na záver dodala, že prácu mestského úradu a organizácií hodnotí pozitívne, čo je zásluha aj 

mestského zastupiteľstva.  

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 

 

         Ing. Róbert  P o l á k - požiadal, ak príde ku kontrole a bude prerokovávaná   MsZ, aby 

bol prítomný na MsZ aj štatutár organizácie alebo jeho zástupca. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - každý štatutár bol na MsZ, keď sa prejednávali výsledky 

kontroly. 

 

         Ing. Róbert  P o l á k - nesúhlasil, pretože nebol prítomný riaditeľ MsKS, pán Eliáš. 

 

         Jozef  K l u č k a - boli tri mesiace na to, aby boli predložené správy na odstránenie 

nedostatkov, treba ich vypracovať písomne a aby boli aj vyhodnotené. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - oddelenia vypracovali vyjadrenia, ale neposunuli to ďalej, 

zamestnanci boli na to upozornení.      

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                     

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0 / návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu IV.     

 

 

     10. Návrh na schválenie postupu pri prevode nehnuteľností – stavieb a pozemkov  

           na ul. Partizánska č. 57 a 59, SNP č. 30, 46, 48, Námestie hrdinov č. 8 a 9 v Šuranoch. 

 

      Predkladá: Ing. František  T a m a š o v i č, predseda komisie pre spracovanie podkladov 
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                       k realizácii zámeru a spôsobu predaja majetku 

                       Mestského zastupiteľstva Šurany. 

                                                                          

         Návrh je pripojený k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ho obdržali 

písomne.  

 

         Ing. František  T a m a š o v i č - predložil návrh. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s,  primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - predložil procedurálny návrh, aby bola vyhlásená 10 minútová 

prestávka s tým, že poslanci sa ešte raz zídu k prerokovávanému bodu. 

 

          Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta dal hlasovať o predloženom procedurálnom 

návrhu.  

 

          Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 14,  

Pavol Bartovič, Ing. Marcel Baláž, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek, MUDr. 

Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Pavol Cvik, Ing. Andrea Heclová, Ing. 

František Hatina, Jozef Klučka, proti: 0, zdržal sa: 1 Imrich Várady, neprítomní: 0 / 

procedurálny návrh  s c h v á l i l o .   

 

         Primátor vyhlásil desaťminútovú prestávku.          

 

         Po prestávke primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby 

predložila návrh na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 1, neprítomní: 0 / návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu V.     

 

 

     11. Organizačné otázky. 

         

         Org. č. 1. Návrh dodatku č. 1 k Štatútu denných centier pre seniorov. 

                        

         Predkladá: Mgr. Alžbeta  K l i m e n t o v á, vedúca oddelenia školstva, kultúry, 

                        sociálnych vecí a zdravotníctva Mestského úradu Šurany. 

 

          Návrh je pripojený k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ho obdržali 

písomne. 

 

         Mgr. Alžbeta  K l i m e n t o v á - predložila návrh. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

           

         V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 
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         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                     

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu VI.   

   

 

         Org. č. 2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Šurany č. 2/2018, ktorým 

                         sa mení Všeobecne záväzné nariadenie mesta Šurany č. 2/2015 o financova- 

                         ní originálnych kompetencií mesta Šurany na úseku školstva. 

 

         Predkladá: Mgr. Alžbeta  K l i m e n t o v á, vedúca oddelenia školstva, kultúry, 

                        sociálnych vecí a zdravotníctva Mestského úradu Šurany. 

 

          Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie školstva a kultúry a komisie 

finančnej a správy mestského majetku Mestského zastupiteľstva Šurany. Poslanci Mestského 

zastupiteľstva Šurany obdržali materiál písomne. 

 

         Mgr. Alžbeta  K l i m e n t o v á -  predložila návrh, stanovisko komisie školstva a kultúry 

a komisie finančnej a správy mestského majetku MsZ Šurany. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

           

         Imrich  V á r a d y - vo VZN by mohli byť uvedené ceny, pre porovnanie. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                     

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu VII.   

   

 

         Org. č. 3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2018 o nakladaní s komunál- 

                          nymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi. 

                         

         Predkladá: Ing. Pavol  T ó t h, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, 

                        územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany.    

                          

          Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie výstavby, životného 

prostredia a podnikateľskej činnosti Mestského zastupiteľstva Šurany. Poslanci Mestského 

zastupiteľstva Šurany obdržali materiál písomne. 

 

         Primátor mesta ospravedlnil z neúčasti pani prokurátorku, ktorá bola k prerokovávaniu 

VZN prizvaná a z dôvodu pracovných povinností sa nemôže rokovania zúčastniť. 

 

         Ing. Pavol  T ó t h - na základe upozornenia prokuratúry bol vypracovaný nový  návrh, 

- prečítal stanovisko komisie výstavby, životného prostredia a podnikateľskej činnosti MsZ 

Šurany, 
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- prečítal požiadavky, ktoré boli zapracované do nového návrhu, 

- takisto tam boli zapracované aj pripomienky prokuratúry. 

 

   Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

   Mgr. Karol  K l i m e n t - myslí si, že v takom stave ako to dostali, tak to potrebuje 

preštudovať,     

- v návrhu sa píše, že ak nestačia nádoby na odpad, občania si môžu kúpiť, 

- vyhlásil, že bol by rád keby MsZ vedelo, kto si koľko nádob platí a koľko užíva, urobiť 

v tomto poriadok ešte v tomto roku, 

- požiadal uzavrieť skládku normálnou rampou, zámkom a dať tam fotopascu, pretože 

podnikatelia tam vyvážajú odpad, ale v prípade kontroly pokutu dostane mesto a nie 

podnikateľ, 

- upozornil, že niekto otvoril kanalizáciu v areáli Tona a vylieva tam celý obsah cisterien                 

s fekáliami, aby nemusel platiť na ČOV-ke, takisto tam treba dať fotopascu. 

 

Jozef  K l u č k a - do návrhu treba uviesť, či nádoby sú vymieňané za odplatu. 

 

Ing. Pavol  T ó t h - je to uvedené v § 1, posledná veta. 

 

Jozef  K l u č k a - ďalej sa spýtal, kedy budú k rodinným domom dodané 120 l nádoby. 

 

Ing. Eva  A u g u s t í n o v á - schváli sa VZN a potom sa bude pokračovať v ďalších 

krokoch. 

 

         Ing. Marek   O r e m u s - reagoval na pripomienky: 

- rampa na smetisko bola daná ale sa neustráži kto tam chodí, pokiaľ tam niekto chodí                      

so súhlasom tak áno ale keď načierno je to mimo zákona, 

- kanalizácia v areáli Tona je majetkom ZsVS a do toho mesto nič nie je, aby sa odpad 

nevypúšťal do rolí, tak to bolo dohodnuté, že sa to tak bude robiť, dohoda platí pre dvoch 

vývozcov, ktorí robia službu pre našich obyvateľov. 

   
         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                     

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu VIII.   

 

   

         Org. č. 4. Návrh oddelenia životného prostredia, výstavby, územného plánovania 

                          a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany na vydanie   

                          potvrdenia o užívaní majetku mesta. 

 

         Predkladá: Ing. Pavol  T ó t h, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, 

                        územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany.    

                          

          Návrh je pripojený k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ho obdržali 

písomne. 
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         Ing. Pavol  T ó t h - predložil návrh. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

   V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                   

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu IX.   

 

   

         Org. č. 5. Návrh na odsúhlasenie spracovania zmien a doplnkov k územnému plánu 

                          mesta Šurany - Južná ulica, Šurany. 

                         

         Predkladá: Ing. Pavol  T ó t h, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, 

                        územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany.    

                          

          Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie výstavby, životného 

prostredia a podnikateľskej činnosti Mestského zastupiteľstva Šurany. Poslanci Mestského 

zastupiteľstva Šurany obdržali materiál písomne. 

         

         Ing. Pavol  T ó t h - predložil návrh, 

- prečítal stanovisko komisie výstavby, životného prostredia a podnikateľskej činnosti MsZ 

Šurany. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu, 

- dodal, že ak mesto chce realizovať výstavbu bytových domov  zmena územného plánu musí 

byť na komplexnú bytovú výstavbu. 

 

   Mgr. Karol  K l i m e n t - súhlasil s návrhom, ale spýtal sa, prečo sa neuvažuje aj 

o prerozdelení pozemkov až po firmu pána Cehlárika, po obidvoch stranách by sa mohli 

postaviť domy, 

- konštatoval, že ľudia z mesta odchádzajú, pretože nemajú možnosť kúpy pozemku, 

- ako poslanec sa hanbí, že za dobu, po ktorú je poslancom nebola otvorená ani jedna nová 

ulica pre výstavbu rodinných domov, neboli postavené bytové domy, 

- v našom meste ubúdajú obyvatelia a v iných obciach, kde sú pozemky tak tam pribúdajú, 

- podľa jeho názoru iniciatíva by mala ísť od poslancov, dať tomu zelenú, aby obyvatelia 

neodchádzali. 

 

 Ing. Marek  O r e m u s - zelená je vtedy ak je verejný záujem obyvateľov, majiteľov 

pozemkov, ale plány stoja, ak jeden z nich povie, že nie, nepredá, 

- v tomto prípade sa bude jednať s jedným vlastníkom a môže sa spraviť tak ako v iných 

mestách, cestou developera, ktorý to vykúpi, spraví cestu, spraví všetko. 

 

         Mgr. Dušan  R a m p a š e k - keby bol prítomný hlavný architekt, tak by to vysvetlil, sú 

navrhnuté dve cesty, toto čo sa teraz rieši je mestské a to druhé súkromné. 
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         Ing. František  H a t i n a - mrzí ho, že pán Kliment zhodil poslancov, všetko záleží                    

od ochoty vlastníkov, s majiteľmi pozemkov sa rokovalo už pred šiestimi rokmi, 

- na ul. Za školou je 16 pozemkov, ktoré sú zapísané na katastri, tomu sa treba venovať, 

zobrať úver na cesty a inžinierske siete, náklady potom dať do ceny pozemkov, treba začať 

už teraz, lebo idú voľby, venovať sa tomu, čo je hotové. 

 

 Ing. Pavol  T ó t  h - dokončuje sa dokumentácia na územné konanie, robí sa územné 

konanie na komunikácie, inžinierske siete na 16 pozemkov. 

 

Ing. Marek  O r e m u s - povedal, že bude iniciovať rokovanie so ZsVS a ZsE, aby vo 

vlastnej réžii vybudovali siete. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                   

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu X.   

   

 

         Org. č. 6. Informácia o zámere na zakúpenie osobného motorového vozidla pre slu- 

                          žobné účely Mestskej polície v Šuranoch. 

 

         Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta Šurany. 

                                                     

          Materiál je pripojený k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ho  obdržali 

písomne. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - predložil materiál, 

- opravy služobného vozidla MsP sú nerentabilné, 

- bude vykonaný prieskum trhu a nákup realizovaný cez bankový úver, 

- k prerokovávanému materiálu otvoril rozpravu. 

          
         V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                       

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu XI.   

   

 

         Org. č. 7. Návrh na zriadenie dočasnej komisie Mestského zastupiteľstva Šurany 

                          k 880. výročiu prvej písomnej zmienke o meste. 

 

         Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta Šurany. 

                                                     

          Návrh je pripojený k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ho obdržali 

písomne. 
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         Ing. Marek  O r e m u s   -  predložil návrh, 

- k prerokovávanému materiálu otvoril rozpravu. 

          
         Ing. Róbert  P o l á k  - navrhol komisiu doplniť o jedného člena a to o jeho osobu, 

nakoľko škola, ktorej je riaditeľom sa podieľa na akciách mesta. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                    

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu XII.   

 

   

         Org. č. 8. Žiadosť Jozefa Vančíka a manž., bytom Topoľová 2679/27, 942 01 Šurany 

                          - Nitriansky Hrádok o predaj pozemku v k. ú. Nitriansky Hrádok, C KN 

                          parcela č. 429/112, ostatné pl. o výmere 105 m2, vytvorená geometrickým   

                       plánom č. 81/2017. 

 

      Predkladá: Ing. František  H a t i n a, predseda komisie    

                        pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany.   

                        
         Žiadosť  je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom oddelenia životného prostredia, 

výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany, 

stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. 

Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali materiál písomne.  

 

         Ing. František  H a t i n a - predložil žiadosť a stanovisko komisie pre predaj majetku 

mesta Šurany MsZ Šurany. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s , primátor mesta k prerokovávanej žiadosti otvoril rozpravu. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - bol sa pozrieť ako to vyzerá v skutočnosti, preto sa spýtal,                

či nezasahuje cesta a chodník do daného pozemku, 

- bol za schválenie žiadosti, ale ak sa bude ešte raz takýto pozemok predávať, požiadal,                   

aby sa do plánu vyznačilo aj to, kadiaľ ide cesta a chodník. 

  

         Ing. František  H a t i n a - geodet nikdy nezasahuje do cesty. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                     

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu XIII.     

 

 

         Org. č. 9. Návrh na schválenie právneho úkonu prevodu majetku mesta – Kúpnej  

                          zmluvy č. 1/2018. 
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      Predkladá: Ing. František  H a t i n a, predseda komisie    

                        pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany.   

                        
         Žiadosť  je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta 

Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali 

materiál písomne.  

 

         Ing. František  H a t i n a - predložil návrh a stanovisko komisie pre predaj majetku 

mesta Šurany MsZ Šurany. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

         V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                        

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu XIV.     

 

 

      Org. č. 10. Žiadosť Ing. Miloslava Jaleca a manž. Jozefíny, bytom MDŽ 31,  

                         942 01 Šurany o predaj pozemku C KN parc. č. 4193/1, orná pôda 

                         o výmere 5543 m2 v k. ú. Šurany. 

                    

      Predkladá: Ing. František  H a t i n a, predseda komisie    

                        pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany.   

                        
         Žiadosť  je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom oddelenia životného prostredia, 

výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany, 

stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. 

Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali materiál písomne.  

 

         Ing. František  H a t i n a - predložil žiadosť a stanovisko komisie pre predaj majetku 

mesta Šurany MsZ Šurany. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanej žiadosti otvoril rozpravu. 

 

         Ing. Róbert  P o l á k - spýtal sa, ako je urobená nájomná zmluva. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - bol sa pozrieť na daný pozemok, je tam krásna záhrada 

a žiadatelia to užívajú 30 rokov, 

- môže sa im to predať za trhovú cenu, 

- spýtal sa, či mesto tam chce niečo spraviť a komisia keď rozhodla, či sa tam bola aj pozrieť 

a aké má mesto zámery, keď ho nechce predať. 

 

         Imrich  V á r a d y - povedal, že je členom komisie a pozemok dobre pozná, 
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- na Kopci je vybudovaný útulok a keď sa chce zveľaďovať, potrebuje pozemok, predá sa 

a potom sa bude hľadať iný?, 

- doprial by to žiadateľom ale bohužiaľ to nejde. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - dal do pozornosti vyjadrenie hlavného architekta. 

 

         Ing. František  H a t i n a - prečítal stanovisko architekta a dodal, že takisto oddelenie 

životného prostredia, výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku 

nedoporučuje žiadosť schváliť, 

- v územnom pláne sa uvádza, že to bude zastavané. 

 

         Ing. Janette  G á l i s o v á - spýtala sa, či boli manželia Jalecoví prítomní na komisii. 

 

         Ing. František  H a t i n a - hovoril so žiadateľkou, ktorá si myslela, že to kúpia ako ornú 

pôdu, 

- nie je problém, aby to mali naďalej v prenájme do doby, keď to bude mesto potrebovať. 

 

         Ing. Andrea  H e c l o v á - priklonila sa k názoru pána Váradyho, 

- mala by byť nájomná zmluva, nevie či je, 

- v žiadosti sa uvádza osobitný zreteľ, čo podľa nej tak nie je, aj keď to užívala 30 rokov, 

nekúpila to lebo bola zamestnankyňa, odišla a teraz predaj cez osobitný zreteľ, za niečo, čo 

možno užívala za euro, hoci nevie lebo nájomnú zmluvu nevidela. 

 

         Ing. Róbert  P o l á k - spýtal sa, či existuje nejaká zmluva a na základe čoho to užívajú. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - bez rozdielu, MsZ by malo byť prezieravé, účel predaja nie je 

uvedený, v minulosti sa predali pozemky v centre mesta za nejakým účelom a nič tam nie je. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                    

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 15, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu XV.     

  

     

      Org. č. 11. Návrh na zámenu pozemkov v k. ú. Šurany. 

                    

      Predkladá: Ing. František  H a t i n a, predseda komisie    

                        pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany.   

                        
         Návrh  je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom oddelenia životného prostredia, 

výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany, 

stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. 

Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali materiál písomne.  

 

         Ing. František  H a t i n a - predložil návrh a stanovisko komisie pre predaj majetku 

mesta Šurany MsZ Šurany. 
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         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

         Pavol  B a r t o v i č - súhlasil s výmenou pozemkov, ale s podmienkou, aby bol účel 

viazaný na výstavbu bytových domov. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - zámer je jednoznačný, výstavba bytových domov cez ŠFRB. 

 

         Karol  N é m e t h - spýtal sa, či susediace pozemky sú mestské. 

 

         Ing. František  H a t i n a - odpovedal, že áno, 

- v minulosti sa to predalo za účelom, že tam budú stáť bytové domy, ale postavil sa jeden 

a neskôr sa od plánov zo strany TYCHÉ upustilo, vtedy sa to predalo za 407,- korún 

slovenských za 1 m2, 

- na pozemok boli vypracované dva posudky, viac vyhovuje posudok Ing. Tatárovej. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - spýtal sa, či na prezentovanom pláne tie dva červené obdĺžniky 

chceme kúpiť a všetko okolo je mestské? 

 

         Mgr. Dušan  R a m p a š e k - spýtal sa, či mesto neuvažovalo nad alternatívou osloviť 

pána Ploiga, žeby byty firma TYCHÉ postavila, spraviť zmluvu o budúcej zmluve a potom by 

ich mesto od nej odkúpilo. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - aj to bolo predmetom rokovania, ale o tú možnosť nebol 

záujem, 

- pán Ploig súhlasil s variantom výmeny. 

 

         Jozef  K l u č k a - navrhol kúpiť tie pozemky,  

- rozparcelovať a predať pozemky na Zajíčkovej lúke a kúpiť od TYCHÉ, on si nesplnil 

podmienky, 

- poukázal na nezrovnalosť parciel na posudku a mape, 

- na návrh skupiny poslancov predložil procedurálny návrh na stiahnutie bodu z rokovania 

MsZ. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - aj on patrí do tej skupiny poslancov, ktorí navrhli, aby sa dnes 

o tom nerokovalo je iný znalecký posudok a inú parcelu predávame, 

- spýtal sa, kde zmizla cesta prečo nie je ohodnotená. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - pretože na katastri neexistuje, existuje pozemok tak ako je 

zakreslený na mape. 

         

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta dal hlasovať o predloženom procedurálnom 

návrhu.  

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 5,  

Ing. Marcel Baláž, Ing. Róbert Polák, Mgr. Karol Kliment, Ing. Andrea Heclová, Jozef 

Klučka, proti: 7 Ing. František Hatina, Pavol Bartovič, Ing. František Tamašovič,                       

Ing. Janette Gálisová, Karol Németh, Imrich Várady, Pavol Cvik, zdržal sa: 3 Ing. Mgr. 
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Alžbeta Danielová, MUDr. Ivica Šurániová, Mgr. Dušan Rampašek, neprítomní: 0 / 

procedurálny návrh  n e s c h v á l i l o . 

 

         Imrich  V á r a d y - zámenu pozemkov akceptuje, ak TYCHÉ dá aj druhú časť pozemku, 

pre budúce MsZ sa môže pripraviť výstavba nájomných bytov, 

- dnes každý za všetkým vidí iba zlodejinu, prepočítava všetko, to nie je o zisku, 

- bol návrh rozparcelovať pozemky a predať, na Kostolnom Seku sú rozparcelované a stojí 

to, bolo by to tak aj v tomto prípade, zase by to stagnovalo, cieľom je to riešiť teraz a nie 

zase o dva roky, 

- preto aj tak hlasoval za procedurálny návrh, lebo jediná a rýchla cesta je táto, aby sa vedel 

riešiť ŠFRB. 

 

         Ing. František  T a m a š o v i č - sú tam všetky inžinierske siete, 

- čo sa týka ŠFRB je posledné obdobie, ak sa premrhá je koniec, 

- na uvedenom priestore sa roky nevedelo nič robiť, pretože pozemok v strede nie je 

majetkom mesta, strategická časť pozemku bola predaná a toto je ten hlavný motív. 

 

         Mgr. Dušan  R a m p a š e k - spýtal sa, prečo sa návrh nedal do pozornosti  komisii 

výstavby, jej názor veľa zaváži, preto sa aj zdrží hlasovania a povedal to aj pánovi Ploigovi, 

- keby bol výstup z komisie výstavby, ktorá sa skladá z odborníkov a určite by to podporila, 

tak určite sa o tom toľko nehovorí. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - komisia výstavby sa zámerom zaoberala ešte v minulom roku 

a výstup bol vypracovať znalecké posudky na porovnanie čo sa komu dáva, to sa spravilo, 

- požiadal, aby boli uznesenia prinesené, vyhlási za tým účelom aj prestávku. 

 

         Imrich  V á r a d y - je to chyba, ale nie chyba v rozhodovaní pána Rampašeka, áno mohli 

komisie zasadať stavebná, finančná, predaja majetku, 

- stala sa chyba, ale je nezávislý poslanec a nech sa rozhodne. 

 

         Ing. František  T a m a š o v i č - položil otázku, že v prípade ak by sa nezhodli komisie 

finančná, výstavby a predaja majetku, tak potom koho je väčší hlas, kto má väčšiu váhu. 

 

         Mgr. Dušan  R a m p a š e k - ale bol by tu názor ďalšej komisie. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - spýtal sa Mgr. Rampašeka ako predsedu či predať alebo 

nepredať, nie názor ako komisie či zameniť alebo nezameniť. 

 

         Mgr. Dušan  R a m p a š e k - bude hlasovanie. 

 

         MUDr. Ivica  Š u r á n i o v á - nerozumela, prečo sú tri parcely a spomína sa jedna. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - toto je návrh z nového geometrického plánu, tie tri parcely boli 

ešte keď cesta neexistovala. 

 

         Ing. František  H a t i n a - na geometrickom pláne je to presne citované, treba si to 

prečítať, 

- je to extravilán, trvalý trávnatý porast a musí to byť v jednej parcele.  



 M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O   V   Š U R A N O C H 
 

 895 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                    

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 15, za: 8, proti: 

2, zdržal sa: 5, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu XVI. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - bez ohľadu na to ako by dnešné rokovanie dopadlo, budúci 

týždeň v utorok bude v TV komentovať rozvoj Šurian, bude informovať o zámere mesta cez 

ŠFRB, ale bude aj menovať hlasovanie. 

 

 

      Org. č. 12. Návrh na schválenie právneho úkonu prevodu majetku mesta – 

                      Zámennej zmluvy. 

                    

      Predkladá: Ing. František  H a t i n a, predseda komisie    

                        pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany.   

                        
         Návrh  je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom oddelenia životného prostredia, 

výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany, 

stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. 

Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali materiál písomne.  

 

         Ing. František  H a t i n a - predložil návrh a stanovisko komisie pre predaj majetku 

mesta Šurany MsZ Šurany. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

         V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                     

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - mal pripomienku k hlasovaniu, pretože podľa zásad                             

na schválenie zámeny pozemkov je potrebný 3/5 súhlas všetkých poslancov MsZ. Požiadal 

hlavnú kontrolórku, aby to preverila. 

 

         Primátor mesta vyhlásil 10 minútovú prestávku. 

 

         Po prestávke sa primátor mesta vrátil k hlasovaniu k bodu č. 11 programu. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - po preverení, keďže takáto situácia sa ešte neriešila, pri zámene 

pozemkov s osobitným zreteľom treba na prijatie uznesenia trojpätinový súhlas všetkých 

poslancov, na základe uvedeného konštatoval, že návrh na uznesenie k bodu č. 11 /t. j. 

uznesenie bod č. XVI./ nebol prijatý, teda neprešiel a následne nie je opodstatnené 

prerokovanie bodu č. 12. Späť sa hlasovať nedá.  
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      12.  Diskusia. 

 

         Imrich  V á r a d y - spýtal sa, bol odsúhlasený predaj objektov, podnikatelia, ktorí majú 

zmluvy a riadne si platia nájom, čo bude s nimi. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - predávajú sa byty a nie nebytové priestory. 

 

         Jozef  K l u č k a - primátorovi  povedal, že ak bude vystupovať v TV, treba povedať, že 

poslanci boli za zámenu, ale nie za takú cenu, ale za trhovú. 

 

         Ing. František  H a t i n a - keby to bolo za trhovú cenu, tak určite mesto viac stratí ako 

získa. 

 

         Pavol  C v i k - odsúhlasil sa nákup nového auta pre MsP, ale už dosť dlhú dobu nie je 

obsadená funkcia náčelníka, takisto treba riešiť navýšenie počtu príslušníkov MsP, 

- treba to doriešiť a pripraviť do budúceho MsZ. 

 

         Ing. Róbert  P o l á k - spýtal sa, či mesto nemôže upozorniť pána Ploiga na oplotenie 

pozemku pri bytovom dome na Krížnej ul. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - odpovedal, že pozemok je vo vlastníctve mesta. 

           

         Ing. Róbert  P o l á k - upozornil, že na Tyršovej ul. a ul. Ž. Bosniakovej sú v strede 

chodníka osadené značky, 

- spýtal sa, či mesto dalo požiadavku na osadenie autobusovej zastávky pri novej benzínke, 

- ľudia si to žiadajú. 

  

         Ing. Marek  O r e m u s - zastávka je osadená pri SPTŠ,  

- sú rozporné informácie, 

- záujem od mesta je, ale treba zistiť, ktoré sú to spoje. 
 

         MUDr. Ivica   Š u r á n i o v á - na Hasičskej ulici bol rozkopaný nový chodník a nebol 

daný do pôvodného stavu, 

- žiadala, aby sa v meste doriešilo nejaké krízové centrum pre matky s deťmi. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - na chodníku je prípojka vody, ale už boli vodári upozornení,  

- keď sa spomínali kapitálové výdavky, bola v pláne uvedená akcia na vybudovanie 

krízového centra. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t  - otvorilo sa nové DCS, ale na ul. SNP zostalo staré, spýtal sa, 

čo s tým, aké sú plány, či sa to predá. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - dôchodcovia sa presťahovali z dôvodu, že je narušená statika, 

takže to pôjde do predaja. 

 

         Ing. František  H a t i n a - na LV je ešte vecné bremeno pána Nagya, akonáhle bude 

zrušené dá sa to na odpredaj. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - informoval prítomných, že navštívil nové wellness 
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v Nesvadoch, je to tam nádherné a preto navrhol výjazdové MsZ, pozrieť ako také wellness 

vyzerá. 

 

         Mgr. Dušan  R a m p a š e k - na komisii výstavby padla otázka areálu Tona, čo s tým, 

či to skončilo iba na tej štúdii. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - najvyšším orgánom rozhodovacím je VZ urbárskeho 

spoločenstva, v marci minulého roku im bola predložená štúdia a VZ poverilo výkonný výbor 

na rokovanie s mestom, pretože sú tam ešte nejaké zmluvy, ktoré trvajú a trvali, výkonný výbor 

poveril predsedu urbárskeho spoločenstva rokovať s tými, s ktorými majú podpísanú zmluvu 

so SRZ Žilina a MO rybárskeho zväzu a s rybármi Šurany s tým, že zmluvná povinnosť by 

prešla na mesto, pretože budúci partner bude rokovať iba s jedným partnerom, 

- štúdia nie je alfa omega, ale združenie financií, vytvorenie s. r. o., urbariát je ochotný 

rokovať s hocijakým investorom s tou podmienkou, že bude mať z pozemku dividendy, 

- treba doriešiť zmluvy a mesto môže rokovať s investorom. 

 

         Mgr. Dušan  R a m p a š e k - na Tone a v Štrkárni sa osadili lavičky, je to síce pekné, 

ale treba to nejako sledovať. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - je to rybárske územie, takže si to budú sledovať a určite pomôže 

aj MsP, 

- ďalej informoval, že 16.01. bola na úrad podaná žiadosť spoločnosti JUPED s. r. o. 

o prenájom nehnuteľnosti na Hradnej ul. za účelom zriadenia MŠ a detských jaslí, prenájom 

požaduje na 50 rokov, 

- dnes telefonoval prezident DHZ, že hasičský zbor zo Šurian dostane dotáciu vo výške 

29 995 eur, 

- z príležitosti 880. výročia vzniku mesta Šurian  pozval prítomných na stretnutie primátora 

mesta s podnikateľmi, poslancami MsZ a vedením mesta, ktoré sa bude konať 26.01. 

v Spoločenskom dome Šurany o 15.00 hod. 

         
 

    13. Návrh na uznesenie. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch schválilo uznesenie podľa jednotlivých bodov. Jeho 

celé znenie je nasledovné. 

 

U Z N E S E N I E                                                 číslo 29/2018 - Z 

  

I. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Kontrolu plnenia uznesenia z XXVIII. 

riadneho zasadania Mestského zastupiteľstva v Šuranoch, konaného dňa                                          

07. decembra 2017 a túto  
 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva Šurany v zmysle predlohy. 
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H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek, MUDr. Ivica Šurániová,                   

Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik, Ing. Andrea Heclová,                               

Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Karol Kliment 

Nehlasoval: 0 

 

II. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu o činnosti orgánov Mestského 

zastupiteľstva Šurany za II. polrok 2017 a túto  

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch.  

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek, MUDr. Ivica Šurániová,                  

Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik, Ing. Andrea Heclová,                                

Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 1 

Mgr. Karol Kliment 
 

III. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu o stave na úseku životného 

prostredia k 31. 12. 2017, stanovisko komisie výstavby, životného prostredia a podnikateľskej 

činnosti Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a túto 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch.  
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H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     

MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik,                                   

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

IV. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu o kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky mesta Šurany za rok 2017 a túto  

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch.  

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     

MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik,                                   

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

V. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na schválenie postupu pri prevode 

nehnuteľností – stavieb a pozemkov na ul. Partizánska č. 57 a 59, SNP č. 30, 46, 48, 

Námestie hrdinov č. 8 a 9 v Šuranoch a  

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch zámer previesť majetok mesta – stavby 

a priľahlé pozemky na ul. Partizánska č. 57 a 59, SNP č. 30, 46, 48, Námestie hrdinov č. 8 a 9 

v Šuranoch v zmysle platnej legislatívy, t. j. zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
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neskorších predpisov a to formou obchodnej verejnej súťaže podľa § 9a, ods. 1, písm. a) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     

MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Pavol Cvik, Ing. Andrea Heclová,                

Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Imrich Várady 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

VI. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh dodatku č. 1 k Štatútu denných 

centier pre seniorov a tento 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy.  

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     

MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik,                                   

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 
 

VII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Šurany č. 2/2018, ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie mesta Šurany                   

č. 2/2015 o financovaní originálnych kompetencií mesta Šurany na úseku školstva, 
stanovisko komisie školstva a kultúry, komisie finančnej a správy mestského majetku 

Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a tento 
 

s c h v a ľ u j e 
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- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy.  

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     

MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik,                                   

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 
 

VIII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Šurany č. 1/2018 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi, stanovisko komisie výstavby, životného prostredia a podnikateľskej činnosti 

Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a tento 
 

s c h v a ľ u j e 
 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

  

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     

MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik,                                   

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

IX. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh oddelenia životného prostredia, 

výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany 

na vydanie potvrdenia o užívaní majetku mesta a  

 

p o t v r d z u j e 
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- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch, že stavby v k. ú. Šurany s. č. 1598, bytový 

dom, C KN parcela č. 1961, 1962, 1964, postavené na pozemku parcely registra „E“ parcela č. 

217/1, záhrady o výmere 1559 m2 sú vlastníctvom Mesta Šurany, zapísané na LV č. 1. 

Predmetné stavby boli delimitované z Bytového podniku Nové Zámky Mestu Šurany 

„Protokolom o prechode vlastníckych práv k nehnuteľnému majetku, majetkových práv 

a záväzkov ku ktorému mal právo hospodárenia Bytový podnik“ zo dňa 5. júna 1991. Mesto 

odo dňa nadobudnutia tohto majetku do vlastníctva ho užíva a spravuje. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     

MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik,                                   

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

X. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na odsúhlasenie spracovania zmien 

a doplnkov k územnému plánu mesta Šurany – Južná ulica, Šurany, stanovisko komisie 

výstavby, životného prostredia a podnikateľskej činnosti Mestského zastupiteľstva v Šuranoch 

a tento 

A. - s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy 

 

B. – u k l a d á 

 

Ing. Eve Augustínovej, prednostke Mestského úradu Šurany zabezpečiť spracovanie zmien 

a doplnkov k územnému plánu mesta Šurany nového VZN. 

 

Termín: do 31.08.2018 

Vykoná: Ing. Pavol Tóth, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, územného 

     plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     
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MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik,                                   

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

XI. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Informáciu o zámere na zakúpenie 

osobného motorového vozidla pre služobné účely Mestskej polície v Šuranoch a túto 

 

A. – b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch  

 

B. – p o v e r u j e 

 

primátora mesta Šurany Ing. Mareka Oremusa konať vo veci zakúpenia osobného motorového 

vozidla pre služobné účely Mestskej polície v Šuranoch. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     

MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik,                                   

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

XII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na zriadenia dočasnej komisie 

Mestského zastupiteľstva Šurany k 880. výročiu prvej písomnej zmienky o meste                        
a na základe toho 

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch dočasnú komisiu Mestského zastupiteľstva 

Šurany v zložení: 

1. Ing. František Tamašovič, predseda 

2. Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, podpredseda 
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3. Karol Németh, člen 

4. Ing. Eva Augustínová, člen 

5. Mgr. Alžbeta Klimentová, člen 

6. PhDr. Mária Huslicová, člen 

7. RNDr. Miroslav Eliáš, člen 

8. Renáta Kozlíková, člen 

9. Mgr. Helena Farkasová, člen  

10. Ing. Róbert Polák, člen 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     

MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik,                                   

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

XIII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Žiadosť Jozefa Vančika a manž., bytom 

Topoľová 2679/27, 942 01 Šurany – Nitriansky Hrádok  o predaj pozemku v k. ú. 

Nitriansky Hrádok, C KN parcela č. 429/112, ostatné pl. o výmere 105 m2, vytvorená 

geometrickým plánom č. 81/2017, stanovisko oddelenia životného prostredia, výstavby, 

územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany, stanovisko 

komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a  

 

A. - s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch spôsob prevodu majetku mesta podľa § 9a,                

ods. 8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov,                         

t. j. z dôvodu hodného osobitného zreteľa a to pozemok v k. ú. Nitriansky Hrádok C KN parcela 

číslo 429/112, ostatné plochy o výmere 105 m2, ktorý bol oddelený geometrickým plánom                   

č. 81/2017 zo dňa 29.11.2017, vypracovaným geodetom Jurajom Ďurkom, overeným 

Okresným úradom Nové Zámky, katastrálnym odborom dňa 11.12.2017 pod č. 1530/17, 

kupujúcim Jozefovi Vančikovi a manž. Margite, bytom Topoľová 2679/27, 942 01 Šurany – 

Nitriansky Hrádok za kúpnu cenu 100 m2 /1,- €/m2 a 5 m2/10,- €/m2. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa: ide o pozemok, ktorý predstavuje predzáhradku a teda 

priľahlú plochu (prístup) k nehnuteľnostiam v bezpodielovom spoluvlastníctve žiadateľov – 

kupujúcich. 

B. – u k l a d á 
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Ing. Eve Augustínovej, prednostke Mestského úradu Šurany zabezpečiť podpísanie kúpnej 

zmluvy. 

 

Termín: 30.04.2018 

Vykoná: Ing. Pavol Tóth, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, územného 

     plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     

MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik,                                   

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

XIV. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na schválenie právneho úkonu 

prevodu majetku mesta – Kúpnej zmluvy č. 1/2018, stanovisko komisie pre predaj majetku 

mesta Šurany Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a  

 

A. - s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch právny úkon prevodu majetku: Kúpnu 

zmluvu č. 1/2018, vo veci účastníkov: 

Predávajúci: Mesto Šurany, Námestie hrdinov 1, 942 01 Šurany, IČO: 00309311 

Kupujúci: Jozef Vančik, rod. Vančik a manželka Margita Vančiková, rod. Kokošová,  

     bytom Topoľová 2679/27, 942 01 Šurany – Nitriansky Hrádok. 

Predmet zmluvy: 

Geometrickým plánom č. 81/2017 vyhotoveným geodetom Jurajom Ďurkom, overeným 

Okresným úradom Nové Zámky, katastrálnym odborom dňa 11.12.2017 pod č. 1530/17 v k. ú. 

Nitriansky Hrádok sa z C KN parcely číslo 429/5 o výmere 33157 m2, ostatné plochy oddelil 

pozemok C KN parcela číslo 429/112 o výmere 105 m2, ostatné plochy, ktorý predávajúci 

predáva v celosti kupujúcim a kupujúci ho kupujú do bezpodielového spoluvlastníctva                          

za kúpnu cenu vo výške 150,- €. 

B. – u k l a d á 

 

Ing. Eve Augustínovej, prednostke Mestského úradu Šurany zabezpečiť podpísanie kúpnej 

zmluvy. 

 

Termín: 30.04.2018 
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Vykoná: Ing. Pavol Tóth, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, územného 

     plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     

MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik,                                   

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

XV. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Žiadosť Ing. Miloslava Jaleca a manž. 

Jozefíny, bytom MDŽ 31, 942 01 Šurany o predaj pozemku C KN parcela č. 4193/1, orná 

pôda o výmere 5543 m2 v k. ú. Šurany, stanovisko oddelenia životného prostredia, výstavby, 

územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany, stanovisko 

komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a túto 

 

z a m i e t a 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, Mgr. Dušan Rampašek,                     

MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik,                                   

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 
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     14. Záver. 
 

         Primátor mesta konštatoval, že program XXIX. riadneho zasadania Mestského 

zastupiteľstva v Šuranoch bol vyčerpaný.  

         Poďakoval prítomným za účasť a rokovanie Mestského zastupiteľstva v Šuranoch 

u k o n č i l . 

 

 

 

 

 

 

 

Primátor mesta Šurany                                  Prednostka Mestského úradu Šurany 

Ing. Marek  O R E M U S                                Ing. Eva  A U G U S T Í N O V Á 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice : Pavol  C V I K, 

                                         Ing. Róbert  P O L Á K, 

                                         poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľ:   PhDr. Mária  H U S L I C O V Á, 

                        vedúca oddelenia pre veci organizačné a správne 

                        Mestského úradu Šurany. 
 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 


